



2025-2026 年度 NIKE 全港學界精英籃球比賽

四強賽及決賽日門票

2026 年 1 月 30 日開始公開發售安排

本年度 NIKE 全港學界精英籃球比賽四強賽、季軍賽及決賽分別於 2026 年 2 月 14 日及 15 日假啟德體藝館舉行(地址: 九龍城承啟道 38 號)。除預留部份門票予各參賽學校及相關單位外，其餘門票將於 1 月 30 日(五)下午四時正透過快達票公開發售，票價為港幣 30 元(惟快達票會額外收取每張門票港幣 25 元顧客服務費)。所有門票為不設劃位門票。兩天比賽的程序及公開發售門票安排如下：

2026 年 2 月 14 日 (星期六) 四強賽

場次	對賽隊伍		公開發售門票數量	入場時間
A	10:00 女子組 四強	港大同學會書院 vs 協恩中學	2 800 張	09:15 - 10:00
	12:15 女子組 四強	英華女學校 vs 拔萃女書院		
14:00 - 14:30 轉 場				
B	15:00 男子組 四強	張振興伉儷書院 vs 裴錦秋中學(葵涌)	2 800 張	14:15 - 15:00
	17:15 男子組 四強	聖若瑟書院 vs 拔萃男書院		

2026 年 2 月 15 日 (星期日) 季軍賽 及 決賽

場次	對賽隊伍	公開發售門票數量	入場時間
C	10:00 女子組 季軍賽	2 800 張	09:15 - 10:00
	12:15 男子組 季軍賽		
14:00 - 14:30 轉 場			
D	15:00 女子組 冠軍賽	2 800 張	14:15 - 15:00
	17:30 男子組 冠軍賽		

註：開賽前約 20 分鐘將有球隊進場儀式，請預早入場就座。

主辦
Organised by



冠名贊助
Title Sponsor



贊助
Sponsor



資助
Subvented by





快達票 HK TICKETING 公開發售門票安排：

1. 快達票公開發售日期: 2026年1月30日(五)下午4時正

購票人士可透過網上購票網站：www.hkticketing.com 及購票專線+852 31 288 288*購票，每筆訂單可購買單一場次最多4張門票

*購買無障礙通道座位區(輪椅座位)門票，只適用於購票專線(服務時間由每日早上十時至晚上八時)購買並必須先行在快達票指定節目網註冊賬戶。

2. 票價：

2.1 每張門票劃一收費：HK\$30

2.2 於網上及電話購票熱線購票的客戶，快達票將額外收取每張門票 HK\$25 顧客服務費 (已繳付的顧客服務費在任何情況下均不獲退還)

3. 所有門票不設劃位。購票人士請使用「動態二維碼(截圖無效)」作入場之用。

4. 購票相關資料：

4.1 快達票票務查詢及客戶服務：

電話：2922 8288 (星期一至五早上 9 時至晚上 6 時，星期六、日及公眾假期休息)

4.2 快達票的常見問題請參閱：<https://premier.hkticketing.com/shows/show.aspx?sh=FAQS>

5. 5.1 賽事網頁: <http://www.hkssf-ext.org.hk/external/JYBB/JYBB-Front.htm>

5.2 賽事查詢: 2768 8212 中國香港學界體育聯會

28/1/2026

主辦
Organised by



冠名贊助
Title Sponsor



贊助
Sponsor



資助
Subvented by





NIKE All HK Schools Jing Ying Basketball Tournament 2025-2026
Semi-Finals and Finals
Commencement of Ticket Sales on 30 January 2026

The semi-finals and finals of NIKE All HK Schools Jing Ying Basketball Tournament 2025-2026 will be held at Kai Tak Arena Grand Hall on 14 and 15 January 2026 respectively (address: 38, Shing Kai Road, Kowloon City, Kowloon). Apart from the tickets reserved for participating schools and other related parties, tickets are available for public sale through HK TICKETING from 30 January 2026(Friday) at 4:00pm. Tickets may be booked online for all events from the first ticket sale date. The ticket price is HKD\$30 and an additional customer service fee of HKD\$ 25 per ticket will be charged by HK TICKETING. Competition information is as follows:

14 February 2026 (Saturday) Semi-Finals

Session No.	Time and Competition:		No. of Tickets Sales	Admission Time
A	10:00 Girls' Semi-final:	HKUGA College vs Heep Yunn School	2 800	09:15 - 10:00
	12:15 Girls' Semi-final:	Ying Wa Girls' School vs Diocesan Girls' School		
14:00 - 14:30 Changeover to next session				
B	15:00 Boys' Semi-final:	Chong Gene Hang College vs Ju Ching Chu Secondary School (Kwai Chung)	2 800	14:15 - 15:00
	17:15 Boys' Semi-final:	St. Joseph's College vs Diocesan Boys' School		

15 February 2026 (Sunday) Finals

Session No.	Team and Competition:	No. of Tickets Sales	Admission Time
C	10:00 Girls' 3 rd Place	2 800	09:15 - 10:00
	12:15 Boys' 3 rd Place		
14:00 - 14:30 Changeover to next session			
D	15:00 Girls' Final	2 800	14:15 - 15:00
	17:30 Boys' Final		

Remarks:

There will be a team introduction 20 minutes before the start of each match. Please arrive and take your seats in advance.



HK TICKETING Ticket Sales Arrangement :

1. Commencement Date of Ticket Sales : **30th January 2026 (Friday), 4:00 p.m.**

Tickets may be purchased via Internet Booking: www.hkticketing.com and Ticket Purchase Hotline at +852 31 288 288*. **There is a ticket purchase limit of 4 tickets for each transaction.**

*For Accessible Seats, tickets are only available at the Ticket Purchase Hotline (Daily 10am to 8pm) and customers are required to complete Account Registration on the HK Ticketing designated event site.

2. Ticket Price :

3.1 HK\$30 for each ticket

3.2 Ticket purchasing via Internet and ticket purchase hotline, an additional customer service fee HK\$25 per ticket will be charged by HK Ticketing (Customer service fee is not refundable under any circumstances)

3. All tickets are Free seating. Please use the “Dynamic QR Code (screenshot is invalid)” for entry.

4. Other ticketing information:

4.1 HK TICKETING and Customer Services :

Telephone : 2922 8288 (Monday to Friday:9am to 6pm, Close on Saturday, Sunday and Public Holiday)

4.2 Frequently Asked Questions about HK TICKETING:

<https://premier.hkticketing.com/shows/show.aspx?sh=FAQS&langpref=en>

5. 5.1 Official webpage: <http://www.hkssf-ext.org.hk/external/JYBB/JYBB-Front.htm>

5.2 Competition Enquiry: 2768 8212 The Schools Sports Federation of Hong Kong, China

28/1/2026